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2.
Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztériumot vezető miniszterhez,
mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Mennyi az annyi? ”

címmel .

A kérdésre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr!

Információim szerint, a kormányhivatalok megalakulásakor azok költségvetését a jogelőd

szervezetek felügyeleti szervei határozták meg . Az így kialakított költségvetési keretszámo k
az előző évek kereteihez mérten csökkentett összegűek voltak. A legjelentősebb eltérések az
egyes szakigazgatási szervek esetében voltak a legnagyobbak . A megyei kormányhivatalok
indulását követően, a stabilitási programok keretében elvont pénzek tovább rontották a
helyzetet .

Az elvonások hatását nem lehet csak a napi működés szintjén szemlélni, hiszen a beruházáso k
(pl . ingatlan karbantartások) elmaradása később hatványozottan ronthatja a hivatalo k

működőképességét, egyúttal hatással lehet a közigazgatási feladatok szakmai ellátására és a z

állampolgárok megelégedettségére is .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésem, hogy a 19 megye és a Főváros vonatkozásában, egyesével lebontva mik a
kormányhivatalok gazdálkodási és pénzügyi adatai? Szeretném, ha küldene nekem eg y
kimutatást a kormányhivatalok tavalyi gazdálkodásáról, megyei bontásban . Kósza hírek

szerint közel 6 milliárd forintra rúg az az összeg, amely mínuszként jelenik meg a megyei

kormányhivatalok gazdálkodásában .



Kérdezem, hogy megfelel-e ez a szám a valóságnak, és ha igen, hogyan oszlik meg ez a z
összeg a különböz ő hivatalok között?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . augusztus 9 .

Tisztelettel :
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országgyűlési képviselő
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